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Tilknytte dokument: 

1.   Forslag til temaplan "Likeverd i Hordaland" - høyring 

 

2.   Nytt anskaffelsesregelverk - nye muligheter 

 

3.   LVK ber finansministeren redusere kapitaliseringsrenten med virkning for 2018 snarest! 

 

4.   Intensjonskunngjeringa på plass i Doffin 

 

5.   Nasjonale mål, hovedprioriteringer og tilskudd 

 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
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Formannskapet - 031/2017 

 

FS - behandling: 

Referatsaker: 

1. Forslag til temaplan "Likeverd i Hordaland" - høyring 

2. Nytt anskaffelsesregelverk - nye muligheter 

3. LVK ber finansministeren redusere kapitaliseringsrenten med virkning for 2018 snarest! 

4. Intensjonskunngjering på plass i Doffin 

· Kort beskrivelse 
Intensjonen er å kjøpe to seksjonar i det planlagde bygget, eller å leiga tilsvarande 



areal på langsiktig avtale, eller å leiga med rett til utseksjonering med opsjon på 
kjøp. Intensjonen er å inngå avtale med føretaket Fensfjordbygg AS (org nr 915 
897 274). Dette fordi dette føretaket planlegg å byggje eit større service- og 
næringsbygg inntil eksisterande forretning på Hosteland. Masfjorden kommune 
ønskjer no å gå i direkte forhandlingar for å få nytta deler av dette planlagde 
bygget på langsiktig basis til kontor, helse- og tenesteføremål for våre tilsette og 
for publikumsbesøk.  

5. Nasjonale mål, hovedprioriteringer og tilskudd 

 

Orientering frå ordførar:  

· Ordførar orienterte om moglege tilskot til vegutbetringsmidlar til fylkesvegar som kommunen 
har søkt / planlagg å søke på. 

 
Orientering frå rådmannen: 

Rådmann Svein Helge Hofslundsengen orienterte om økonomiutfordringar generelt og idrettsskulen 
spesielt og sa at det framleis ikkje er grunn til eigen sak om budsjettsaldering etter at statsbudsjettet 
vart endeleg vedteke og folketalet pr 1.1.2017 vart justert inn. Systemendringane medfører ein samla 
nedgang i overførte midlar med ca kr 100 000. Ingen avklaring vedk. kapitaliseringsrenta, men kan slå 
fast at det blir ingen endring frå 1.1.2017, og må håpe på reduksjon i kapitaliseringrenta (frå 4,5 til 
3%) frå 1.1.2018. Elles vil det få store konsekvensar for kommunen sine inntekter i åra framover.  
Rådmannen sa vidare at ein vil sjå på budsjettdekning av idrettsskulen 2017 som del av den ordinære 
budsjettrevisjon 2017 (juni (2017) og dersom en ser dette totaltsett, og ikkje berre innafor 
rammeområde for kultur, så skal ein klare dette med fokus på auka eksterne tilskot, litt 
omprioritering innan kulturbudsjettet, og bruk av fond, samt evt. deler av overskot 2016 som 
delfinansiering. Formannskapet slutta seg samla til dette, og kjem såleis ikkje opp som eiga sak i 
Kommunestyret i aprilmøtet. 
 
Spørsmål frå Torill Torsvik Størkersen (Ap): 
Kva skjer med saka rundt Inn på Tunet? Rådmannen svara at saka kjem opp i neste 
kommunestyremøte. 
 

 

FS - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 

 

 

 


